
 
 
 
Referat fra styremøte i Kristiansund Idrettsråd (KIR)  
 
Dato: 28. oktober 2021   
 
Til stede: Henning Meese fra Kristiansund Turnforening, Tron Kjønnø fra IL Norodd, Kåre Edøy fra IL 
Nordlandet,  Trude Eines fra CFK, Ståle Baardset fra KHK, Daniel Jose Haavin fra Frei FK og Eigunn 
Stav Sætre og Britt Hjelle fra kommunen.  

Ikke til stede: Bjørnar Hoel, Kristiansund Tennisklubb 
 
Agenda  

1. Orientering fra kommunen: 
                • Handlingsplan/spillemidler 
                • Kurs om kosthold i regi av Idrettskretsen 

• Kommunens overtagelse av Freihallen 
2. Oppfølging sak om innvilgning kommunalt lån til Nordvesthallen 
3. Status forprosjekt Atlanten idrettshall og veien videre 
4. Tildeling av lokale aktivitetsmidler (LAM) 
5. Revisjon av KIRs avtale med Kristiansund kommune (se vedlegg) 
6. Evt. 

 
 

Sak 
nr. 

Tema Referat/Vedtak 

9/21 
 

 
 

10/21 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat forrige møte  
 

 
 

1. Orientering fra 
kommunen: 

                • 
Handlingsplan/spillemidler 
                • Kurs om 
kosthold i regi av 
Idrettskretsen 

• Kommunens 
overtagelse av Freihallen 

 
 

Kort oppsummert 
Godkjent før møtet. 
 

 
Kort oppsummert 

- Handlingsplan. Snart ferdig og skal på høring i 4 
uker. Alle søknader om spillemidler skal være med 
her.   

Det er både ordinære anlegg og nærmiljøanlegg blant 
søkerne som skal prioriteres. Vi får sakene til uttalelse når 
det er klart. 

- Kurs kosthold 
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Oppfølging sak om 
innvilgning kommunalt 
lån til Nordvesthallen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Status forprosjekt 
Atlanten idrettshall og 
veien videre 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Tildeling av lokale 
aktivitetsmidler (LAM) 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Stor interesse for tilsvarende kurs i Molde. Idrettsrådet blir 
også invitert.  

 
- Overtakelse av Freihallen 

 
Komme skriftlig til uttalelse senere. Kommunen 
ser positivt på det å overta hallen.  
 
Vedtak 
Orienteringssaker. 

 
 
Kort oppsummert 
Idrettsrådet er invitert på neste møte i utvalget for 
å eventuelt ha en mening om dette. Onsdag 3 kl 
14. De er mer ute etter det prinsipielle i saken. De 
ønsker å ha dialogen med Idrettsrådet. Viktigheten 
av idrett osv. 
 
Vedtak 
Tron Kjønnø og Daniel Jose Haavin stiller.  
 
 
 
Kort oppsummert 
Idrettsrådet er bekymret for hva som skjer med budsjettert 
post når vi går over i nytt budsjett.  

Kommunen orienterte om at en prosjektleder er ansatt og 
det blir en til. Atlanten videregående står i en kattepine. 
Norvesthallen, Idrettshallen og klubbhuset til Norodd er 
aktører. 

Kommunen vurderer å invitere de idrettslagene dette 
gjelder for. Det er krav til garderober i nyanlegg.  

Vedtak 
Kommunen inviterer alle hall-idretter som er aktuelle som 
brukere og ikke har hall, sammen med Fylkeskommunen og 
representanter fra Idrettsrådet. Møtet bør skje før jul.  

 
 
Kort oppsummert 
Overskuddet fra Norsk Tipping fordeles på alle idrettslag. Vi 
har en tradisjonell nøkkel for fordeling i Kristiansund. 
Gladnyheten i dag er at det kommer ytterligere midler (50 
mill kr for hele Norge) ekstraordinært på grunn av covid-19 
pandemien. Vi har tidligere hatt ca 1,6 mill kr for fordeling til 
klubbene her i byen. 2/3 av beløpet går ungdom og 1/3 til 
barn. For 2021 er totalbeløpene ca 1 830 000kr + 218 000 
kr. Totalt ca 2 050 000 kr.  

Vedtak 
Henning sender tallene ut til resten av styret når forslaget til 
fordeling er klar. Hvis vi er enige i denne oversendes dette 
videre. 
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Revisjon av KIRs avtale 
med Kristiansund 
kommune (se vedlegg) 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt   

 
a) 1 mill i 

kulturmidler til 
idrett i 2022 

 
 
 
 
 
 

b) Synliggjøre 
hvilken ressurs 
idretten er 

 
 
 

  

 

 

 
 

 
Kort oppsummert 
Vi ønsker å gå fra 2% av kulturmidlene til en fast 
sum på for eksempel 20 000 kr/år indeksregulert. 
Brukes til honorar til styret, annonsering, mat, 
blomster mm.  
 
Idrettsrådet ønsker å reforhandle avtalen med 
noen små endringer for 2021/22. 
Budsjettprosessen er igang, og vi bør spille inn 
våre momenter som underlag i denne føe vedtak 
skal fattes av kommunestyret i desember.  
 
Vedtak 
Idrettsrådet ser gjennom den gamle avtalen og 
kommer med andre innspill til Henning om 
eventuelle endringer en de som ble tatt opp på 
møtet. Nytt forslag behandles på neste møte 
11/11. Deretter tar Henning initiativ videre.  
 
 
 
 
Kort oppsummert 
Ønskelig at media/TK involveres med hensyn på å 
budsjettere det som er vårt mål, 1 mill kr i 
kulturmidler for 2022.  
 
Vedtak 
Henning tar kontakt med nevnte media.  
 
 
Kort oppsummert 
Idrett blir tatt for gitt av politikere og 
administrasjon. Vi ønsker å bli sett og hørt. Ikke å 
oppleve å få forslag om at kulturmidlene skal taes 
bort fra budsjettet. Hver bevilget krone går til 
aktivitet. Midlene går direkte til idretten og ikke til 
administrasjon.  
 
Vedtak 
Vi følger opp årsmøtevedtaket og arbeider for å få 
1 mill kr i kulturmidler.  
  

 
 
Referent 
Tron Kjønnø 
 
 
Tidligere styremøter: 
 
# 1 – Dette var andre møte 
 
 
 


